
 
  
 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING  
23 November 2021 TEAMS 
 
 

 

Närvarande:  
Cathrine Sandberg, ordförande 
Monica Rohland  
Tuija Ruittanen 
Åsa Adler  
Susanne Larsson 
Karin Andersson 
Rebecka Dahlqvist 
 

Frånvaro:   
 Kristina Hagman 
Astrid Längsjö-Olofsson  
Lina Gustavsson 
 
1 Mötets öppnande: Mötet öppnades av Ordförande. 

 
2 Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes av styrelsen.  

3 Val av sekreterare: Susanne Larsson 

4 Val av justerare: Karin Andersson 

   
 5 Föregående protokoll: Cathrine läste upp föregående protokoll, som godkändes. 
 
 6 Tävlingssektionen:  
 
KM 10 oktober på klevsvik 
En lyckad och uppskattad Tävlingsdag. 
Liten loppis 
Fikatält 
Till lunch serverades Fish and Chips av  Foodtruck Taste of Britain 
Lunchaktiviteter: 
 Clinic med Bella Rinaldo 
SA stallet visade ett antal saluhästar 
Vinst ca 3000kr 
 
Utgifter:  
3000 funktionärmat 
Ovalbana 3300 
Domare 5000 



 
TÄVLINGAR 2022 
 
GK Kval: 

• Landi och Vinir 16 (eller 17) juli på Säve (2 kval på samma dag). 

• Sigur och Vestur 6 Aug GK kval på Säve (2 kval på samma dag) 
 
VSM: 
Vi fick tyvärr inte nivå 1.  
Blir en world ranking tävling nivå  2  11-12 Juni på Säve 
 
KM 2022: 
Behövs tävlingsledare om det ska bli något. Inget datum satt. 
 
 
7 Ungdomssektionen: 
Behövs förstärkning med fler personer. Lina G ? 

• ULK (Ungdomsledarkurs) annonserad via Facebooks gruppen. Ungdomar är välkomna att 
anmäla sig till SIF.  

 
 8 Fritidssektionen: 
 
Clinic med Malin Schön 8 dec.kl 18,00 Sisu betalar 
Den faktureras direkt till Sisu 
 
Clinic 6 Jan med team Unnarholt Bunketorp 
Föreningen står för resterande utlägg utöver vad vi får in. 
9,30 Brunch och 10,30 inomhusclinic.  Clinic med häst på Sinntorp om vädret tillåter. 
 

50 kr medlem 
200 kr icke medlem 
 

 9 Ekonomi: 
 

• Stabil ekonomi  

• 1 faktura kvar från SIF 

• Faktura på SM Tröjor betald 

• Vi har sökt Corona stöd 

• Faktura hotell höstkonferensen utstående 
  
 10 SIF information:  

• Höstkonferens på Marmatorp 20-21 NOV,  

• Den gav upphov till många frågor som behöver besvaras 
 
Riksidrottsförbundet. 

• Gäller föreningsstöd? Vi behöver jobba vidare med detta. Eventuellt en föreläsning för 
styrelsen för att lära mer. 

 
11 Övrigt: 
 
Sisu:   



13 aktiviteter registrerade Anette A behöver underlag från möten. Vi måste bli bättre på att utnyttja 
Sisu bidragen. 
 
Vesturs höstmöte:  
dubbla tävlingar domarna har rätt att ta ut dubbla avgifter ? 
 
Dags att se över styrelse inför åsmöte 
Åsa sitter kvar på ekonomi 2022 sen avgår hon. 
Årsmöte i slutet av februari 
 
12 Mötet avslutas: Mötet avslutades av ordförande. 
 
 13 Nästa Möte:  2022-01-11 kl 18,30 på Bäckagården 
 
 
 
Vid anteckningarna: Susanne Larsson 
     
 ………………………………………………………….  Datum 2021-11-23 
 
Justerat 220111 Karin Andersson 
 
 


